
PROTOKÓŁ NR XXXIV/17 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 6 września 2017 r. 
 
Sesja trwała od godz. 13.10 do godz. 13.45. 
  

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 14, zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu. Nieobecna radna Agnieszka Tomaszewska.  
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
· Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin, 
· Zbigniew Gałązka  - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin, 
· Waldemar Bartochowski - Sekretarz Gminy Żychlin, 
· Emilia Rajewska   - Skarbnik Gminy Żychlin,  
· Waldemar Kardasz - Radca prawny, 
· Radni Rady Powiatu w Kutnie, 
· Kierownicy Referatów Urzędu Gminy,  
· Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, 
· Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności, 
· mieszkańcy gminy Żychlin. 
  

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Tarnowska.  
 

Otwierając obrady powitała Radnych Rady Miejskiej oraz Radnych Rady Powiatu, 
Burmistrza – Pana Grzegorz Ambroziaka, Zastępcę Burmistrza – Pana Zbigniewa Gałązkę, 
Skarbnika i Sekretarza Gminy, Kierowników jednostek organizacyjnych gminy, Kierowników 
Referatów Urzędu Gminy, Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz pozostałe 
osoby przybyłe na obrady Rady. 
 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność                  
do podejmowania uchwał. 
 
Poprosiła o uczczenie minutą ciszy zmarłej śp. Grażyny Malinkiewicz wieloletniej Dyrektor 
Przedszkola Samorządowego Nr 1 w Żychlinie. 
 
Po krótkiej chwili. 
 
Do porządku obrad zgłoszono następujące zmiany: 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin zgłosił wniosek, aby w punkcie                            
2 porządku obrad „Podjęcie uchwał w sprawach:” po podpunkcie a) dodać podpunkty b) i c) 
o następującym brzmieniu: 
„b) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2017 rok, 
 c) projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Żychlin”. 
Kolejne podpunkty b) do e) staną się odpowiednio podpunktami d) do g). 
Zmiany w budżecie dotyczą głównie zwiększenia środków na modernizację świetlic 
wiejskich, współpracy z miastem Brody na Ukrainie oraz niewielkich wydatków bieżących. 
Kolejny projekt uchwały dotyczy nadania nazwy dotychczasowej tzw. ulicy Okoniewskiego 
nazwę ulica Spacerowa zgodnie z propozycją przedstawioną przez Państwa Radnych na 
posiedzeniach Komisji.  
 
Innych zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia wniosku Burmistrza Gminy Żychlin. 
 
Za przyjęciem wniosku Burmistrza, aby w punkcie „2. Podjęcie uchwał w sprawach:” po 
podpunkcie a) dodać podpunkty b) i c) o następującym brzmieniu: 
„b) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2017 rok, 
 c) projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Żychlin”. 
a kolejne podpunkty b) do e) staną się odpowiednio podpunktami d) do g) 
głosowało  - 14 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku przez Radę i przystąpiła do przyjęcia 
porządku obrad po zmianie. 
 
Za przyjęciem porządku obrad po zmianie głosowało  - 14 radnych, 
„przeciw”        -   0 radnych, 
„wstrzymało się”       -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym brzmieniu: 
  
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany budżetu gminy na 2017 rok, 
b) zmiany budżetu gminy na 2017 rok, 
c) nadania nazwy ulicy na terenie miasta Żychlin, 
d) zmiany nazw ulic na terenie miasta Żychlin, 
e) o zmianie Uchwały Nr XXXI/164/17 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 marca 2017 

r. w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonych praw rzeczowych w 
postaci służebności drogi kolejowej, obciążających nieruchomość stanowiącą 
własność Gminy Żychlin, 

f) określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Żychlin oraz ich wydzierżawiania  lub najmu na czas oznaczony 
dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony, 

g) o zmianie Uchwały Nr XXXII/170/17 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 31 maja 2017 r.                
w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kutnowskiemu. 

3. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2017 r. wraz z informacją 
o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. 

4. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2017 r. następujących 
jednostek: 
a) Samorządowego Zakładu Budżetowego, 
b) Żychlińskiego Domu Kultury, 
c) Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej.  

5. Sprawy różne. 
6. Zakończenie obrad. 
 
 
Do p-tu 2. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) zmiany budżetu gminy na 2017 rok, 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2017 
rok. 
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OPINIA KOMISJI: 

Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”), Komisja Rolna             
(5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy 
na 2017 rok. 
Członkowie Komisji Oświaty w sprawie projektu uchwały dotyczącego zmiany budżetu 
gminy na 2017 rok zajmą stanowisko na Sesji Rady w drodze głosowania. 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 
gminy na 2017 rok. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2017 rok 
głosowało   - 14 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXXIV/178/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
 

b) zmiany budżetu gminy na 2017 rok, 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2017 
rok. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 
gminy na 2017 rok. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2017 rok 
głosowało   - 14 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXXIV/179/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
 

c) nadania nazwy ulicy na terenie miasta Żychlin, 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie 
miasta Żychlin. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w nadania nazwy ulicy na 
terenie miasta Żychlin. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Żychlin 
głosowało   - 14 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
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Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXXIV/180/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

d) zmiany nazw ulic na terenie miasta Żychlin, 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany nazw ulic na terenie 
miasta Żychlin. 
 
OPINIA KOMISJI: 

Komisja Rolna (5 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”), Komisja Rozwoju                     
(4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany nazw ulic na 
terenie miasta Żychlin. 
Członkowie Komisji Oświaty w sprawie projektu uchwały dotyczącego zmiany nazw ulic na 
terenie miasta Żychlin zajmą stanowisko na Sesji Rady w drodze głosowania. 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany nazw ulic 
na terenie miasta Żychlin. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany nazw ulic na terenie miasta Żychlin 
głosowało   - 14 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXXIV/181/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

e) o zmianie Uchwały Nr XXXI/164/17 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 marca 
2017 r. w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonych praw 
rzeczowych w postaci służebności drogi kolejowej, obciążających 
nieruchomość stanowiącą własność Gminy Żychlin, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały o zmianie Uchwały Nr XXXI/164/17 Rady 
Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 marca 2017 r. w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
ograniczonych praw rzeczowych w postaci służebności drogi kolejowej, obciążających 
nieruchomość stanowiącą własność Gminy Żychlin. 
 
OPINIA KOMISJI: 

Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”), Komisja Rolna             
(5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały o zmianie Uchwały Nr 
XXXI/164/17 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 marca 2017 r. w sprawie wyrażenia zgody 
na ustanowienie ograniczonych praw rzeczowych w postaci służebności drogi kolejowej, 
obciążających nieruchomość stanowiącą własność Gminy Żychlin. 
Członkowie Komisji Oświaty w sprawie projektu uchwały o zmianie Uchwały Nr 
XXXI/164/17 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 marca 2017 r. w sprawie wyrażenia zgody 
na ustanowienie ograniczonych praw rzeczowych w postaci służebności drogi kolejowej, 
obciążających nieruchomość stanowiącą własność Gminy Żychlin zajmą stanowisko na 
Sesji Rady w drodze głosowania. 
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Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały o zmianie Uchwały                   
Nr XXXI/164/17 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 marca 2017 r. w sprawie wyrażenia 
zgody na ustanowienie ograniczonych praw rzeczowych w postaci służebności drogi 
kolejowej, obciążających nieruchomość stanowiącą własność Gminy Żychlin. 
 
Za podjęciem projektu uchwały o zmianie Uchwały Nr XXXI/164/17 Rady Miejskiej                          
w Żychlinie z dnia 29 marca 2017 r. w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
ograniczonych praw rzeczowych w postaci służebności drogi kolejowej, obciążających 
nieruchomość stanowiącą własność Gminy Żychlin 
głosowało   - 14 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXXIV/182/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
 
f) określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Żychlin oraz ich wydzierżawiania  lub najmu na 
czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, 
zbywania i obciążania nieruchomości stanowiących własność Gminy Żychlin oraz ich 
wydzierżawiania  lub najmu na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas 
nieoznaczony. 
 
OPINIA KOMISJI: 

Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”), Komisja Rolna             
(5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie określenia zasad 
nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości stanowiących własność Gminy Żychlin 
oraz ich wydzierżawiania  lub najmu na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas 
nieoznaczony. 
Członkowie Komisji Oświaty w sprawie projektu uchwały dotyczącego określenia zasad 
nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości stanowiących własność Gminy Żychlin 
oraz ich wydzierżawiania  lub najmu na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas 
nieoznaczony zajmą stanowisko na Sesji Rady w drodze głosowania. 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie określenia zasad 
nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości stanowiących własność Gminy Żychlin 
oraz ich wydzierżawiania  lub najmu na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas 
nieoznaczony. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i 
obciążania nieruchomości stanowiących własność Gminy Żychlin oraz ich wydzierżawiania  
lub najmu na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony 
głosowało   - 14 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXXIV/183/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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g) o zmianie Uchwały Nr XXXII/170/17 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 31 maja 
2017 r. w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kutnowskiemu. 

  
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały o zmianie Uchwały Nr XXXII/170/17 Rady 
Miejskiej w Żychlinie z dnia 31 maja 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Kutnowskiemu. 
 
OPINIA KOMISJI: 

Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”), Komisja Rolna             
(5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały o zmianie Uchwały Nr 
XXXII/170/17 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 31 maja 2017 r. w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Kutnowskiemu. 
Członkowie Komisji Oświaty w sprawie projektu o zmianie Uchwały Nr XXXII/170/17 Rady 
Miejskiej w Żychlinie z dnia 31 maja 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Kutnowskiemu zajmą stanowisko na Sesji Rady w drodze głosowania. 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały o zmianie Uchwały Nr 
XXXII/170/17 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 31 maja 2017 r. w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Kutnowskiemu. 
 
Za podjęciem projektu uchwały o zmianie Uchwały Nr XXXII/170/17 Rady Miejskiej                         
w Żychlinie z dnia 31 maja 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Kutnowskiemu głosowało  - 14 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXXIV/184/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 3. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2017 r. wraz 
z  informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”), Komisja Rolna             
(5 głosami „za”) przyjęły informację o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 
2017 r. wraz z informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej.  
Członkowie Komisji Oświaty w sprawie informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy 
za I półrocze 2017 r. wraz z informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej 
wypowiedzą się na Sesji Rady. 

Do informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2017 r. wraz z informacją 
o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu 
gminy za I półrocze 2017 r. wraz z informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 
finansowej. 
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Za przyjęciem informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2017 r. wraz             
z informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej 
głosowało  - 14 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację o przebiegu wykonania 
budżetu gminy za I półrocze 2017 r. wraz z informacją o kształtowaniu się wieloletniej 
prognozy finansowej. 
Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 4. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2017 r. 
następujących jednostek: 
 

a) Samorządowego Zakładu Budżetowego, 
 
Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację Samorządowego Zakładu 
Budżetowego o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2017 r. 
Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

b) Żychlińskiego Domu Kultury, 
 
Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację Żychlińskiego Domu 
Kultury o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2017 r. 
Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

c) Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej. 
 
Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację Miejsko - Gminnej Biblioteki 
Publicznej o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2017 r. 
Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 5. Sprawy różne. 
 
Ewa Wypych – wraca do tematu Policji – jak byliśmy wspólnie na Sesji i naprzeciwko nas 
siedział Pan Komendant to zapewniał nas, że nie będzie żadnego uszczerbku na 
bezpieczeństwie nawet wtedy, gdy zmniejszy się ilość funkcjonariuszy. Nie jest tak, czujemy 
się oszukani. Proponuje napisać petycję, czy wniosek do Komendy Wojewódzkiej w Łodzi                 
o przywrócenie całodobowego Komisariatu Policji w Żychlinie. Jako kurator ma wielki 
problem, żeby jej podopieczni jeździli do Kutna zakładać Niebieską Kartę na Komendzie 
Powiatowej, problem jest z dodzwonieniem się na nasz komisariat. Wiele spraw można byłoby 
załatwić przez telefon, gdyby mogła poprosić o asystę Policji i zrobić wszystko na miejscu. 
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Uważa, że zarówno radni jak i mieszkańcy Żychlina są zawiedzeni pracą naszej Policji,                   
w związku z czym prosi o wystąpienie z odpowiednim wnioskiem. 
 
Józef Kowalski – w pełni popiera wniosek Pani Radnej Ewy Wypych – kilkakrotnie dzwonił 
na Policję, nie zgłosił się ani Komisariat Policji w Żychlinie, ani w Kutnie. Zgłaszał problemy 
Komendantowi, ale efektów nie ma. 
 
Paweł Wachowiak – nie chce, aby tylko pojawił się Komendant na Sesji i nas wysłuchał, ale 
żeby zostały podjęte konkretne działania.  
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – jest po rozmowie z Komendantem, gdyż 
problem bezpieczeństwa poruszała zarówno Pani Dyrektor Ewa Andrzejewska, jak i ksiądz 
proboszcz. Faktycznie są tylko tłumaczenia, a nic się nie zmienia w zakresie bezpieczeństwa. 
Proponuje zaprosić na kolejną sesję Rady zarówno Komendanta naszego komisariatu, jak 
również Komendanta Powiatowej Policji w Kutnie i ponownie przedstawić wszystkie nasze 
uwagi. 
 
Paweł Wachowiak – uważa, że niewiele to da, jeśli nie zaprosimy na sesję Komendanta 
Wojewódzkiego. 
 
Józef Kowalski – jedynie, co nasza Policja dobrze robi, to łapie starsze osoby, że 
przechodzą w niewłaściwych miejscach przez jezdnię. 
 
Paweł Wachowiak – zwrócił uwagę, że szkoły podstawowe się rozrastają, uczęszcza do nich 
coraz więcej dzieci. Do szkoły w Grabowie podjeżdżają zarówno nauczyciele, jak i rodzice 
podwożą dzieci, a nie ma parkingu na terenie szkoły.  
Prosi również o wykonanie w tym roku dokumentacji na chodnik w Grabowie w stronę ul. 
Górskiej, a w przyszłym roku o wykonanie tego chodnika. 
 
Grzegorz Ambroziak – mieliśmy już w tym zakresie sygnały od Dyrektor szkoły w Grabowie, 
wiadomo, że do szkoły uczęszcza więcej dzieci, ale również więcej nauczycieli jest 
dojeżdżających, tak więc będziemy skłonni się temu przychylić. 
Co do chodnika w stronę ul. Górskiej – dużo zależy od Starostwa Powiatowego w Kutnie, czy 
jakiekolwiek środki dołoży do tego chodnika, czy też zostanie to w naszej gestii.    
 
Józef Kowalski – droga Żychlin-Kutno przez Pasiekę - problem na tej drodze powiatowej jest 
z drzewami, które są bardzo nachylone w stronę jezdni, wystarczy niekiedy niewielki wiatr i 
kilka konarów leży na jezdni, co zagraża bezpieczeństwu kierowców i przechodniów.                    
Prosi o interwencje w tej sprawie w Starostwie Powiatowym. 
 
Grzegorz Ambroziak – poprosimy Panią Edytę Ledzion – członka Zarządu Powiatu, aby 
pilotowała temat przycięcia konarów na ul. 1 Maja i na Pasiece. 
Poinformował, że jest szansa, że zostanie w tym roku wykonana modernizacja drogi                         
w Orątkach Górnych ze względu na to, że złożona została oferta na nieco niższą wartość niż 
kosztorysowa. 
 
Matylda Jakubowska-Czaja – zapytała, czy są jakieś informacje w sprawie modernizacji ul. 
Żeromskiego. 
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Grzegorz Ambroziak – wykonawca projektu na ul. Żeromskiego w końcu go zrealizuje, 
zakładamy, że w tym roku zostanie podpisana umowa na wykonanie inwestycji, ale jej  
realizacja będzie w roku 2018. 
 
Przewodnicząca Rady – zapytała, czy będziemy wnioskować do Starostwa Powiatowego                   
o zmniejszenie kosztów za wymianę praw jazdy i dowodów rejestracyjnych. 
 
Grzegorz Ambroziak – będziemy wnioskować o to, aby Starostwo obniżyło opłaty za 
wymianę dokumentów. Nie ma jeszcze wiedzy, czy bezpośrednio może wystąpić z wnioskiem 
do Rady Powiatu o podjęcie stosownej uchwały. 
 
Anna Wrzesińska – w imieniu Stowarzyszenia podziękowała za pomoc przy organizacji 
Pikniku Organizacji Pozarządowych. 
 
Grzegorz Ambroziak – również podziękował za współpracę przy organizacji pikniku 
wszystkim stowarzyszeniom i organizacjom.  
 
  
Do p-tu 6. Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym na obrady za udział                
w Sesji Rady.  

Zamknęła XXXIV Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 

                                                                          Przewodnicząca Rady Miejskiej 

                                                                                 /-/ Elżbieta Tarnowska 

 
 
 
Protokolant: 
 
M. Charążka 

 

 

 


